
 

Klankbordgroep Beuningse Plas  Verslagnr. KBG 012 

Datum overleg : 08 oktober 2019 17:30u – 20:30u Datum verslag : 20 nov 2019 

Plaats : Liz Grand Café te Lent Versie verslag : 1.0 

Aanwezig : Cor van Dam (vz), Harry Golsteyn, Adri Kuijer, Lidwine Romviel, Gert van Roetselaar 

(ARN), Corry Burgers, Willeke Weijers, Irene van Meegen, Annelies Roering, Henri van 

den Boogaard. 

  Gemeente Beuningen: Jan van Rooijen; 

  Boskalis: Hans van der Putten, Ronald Kuijsten 

Afwezig : Martin van Dijk, Jan van der Mooren, Inge Hermans, Mathijs Scholte 

Kopie : aan-/afwezigen, Henk Oerlemans, website Beuningen (via Anne Hoitink), zpb-archief. 

 

1 Opening en mededelingen 
 
Cor opent de vergadering om ca. 17:30 uur. Martin van Dijk heeft zich ivm vakantie afgemeld. Er wordt 
kort een voorstelronde gedaan zodat iedereen elkaar en elkaars belangen kent. 
 

2 Verslag vorig overleg 
 

Notulen nr 11 van overleg 02-04-2019 

Er was enige onduidelijkheid over de stand van zaken met betrekking tot de terreininrichting en de start 
van de werkzaamheden. In het vorige verslag staat dat onder andere als gevolg van wisselende 
waterstanden de installatie pas in april 2020 wordt verhuisd. Hiermee is de waterstand van de Waal 
bedoeld. Onder andere deze wisselende waterstand heeft voor Boskalis tijdsconsequenties gehad voor 
de afzet van het zand, waardoor de verhuizing niet meer op 1 januari 2020 gepland is, maar verschoven 
is naar april 2020. Dit heeft niets met grondwaterstand te maken. 

Verder zijn er geen opmerkingen op het verslag.  

Voordat we verder gaan met de actielijst vraagt Corry Burgers waar ze terecht kan met klachten, zoals 
bijvoorbeeld geluidsoverlast van vrachtauto’s? Hans benadrukt dat klachten in verband met openbaar 
gebied via de website van gemeente Beuningen gemeld kunnen worden en klachten in verband met het 
terrein van de zandwinning gemeld kunnen worden via het emailadres Service.zpb@boskalis.com  (24/7) 
of de bekende weg telefonisch bij de uitvoerder Mathijs Scholte (alleen tijdens kantooruren). 
 

Acties  
10-6 Onduidelijkheid m.b.t. verbod paarden en honden in water. Martin van Dijk heeft 

aangegeven dat gemeente Beuningen hier terugkoppeling op geeft. 
 

MDI 

11-2 Onduidelijkheid over type watergangen (A/B/C) en de locatie waar deze zich bevinden. 
Martin van Dijk heeft aangegeven dat het Waterschap en gemeente Beuningen in 
overleg zijn over de actualisatie van het type-watergangen (A, B, of C) en het onderhoud 
ervan. Uitkomst hiervan zal ter kennisname worden gedeeld met KBG. 
 

MDI 
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11-3 De verbeelding Landschappelijke inpassing is door HPU toegestuurd aan de leden van 

de klankbordgroep. Aanvullend wordt deze naar Annelies Roering en Irene van Megen 
toegestuurd 
 

HPU 

 

 

3 Vergunningprocedure 

Jan van Rooijen licht de vergunningenprocedure op hoofdlijnen toe. ODRN heeft op 12 juli 2019 het 
definitieve besluit omgevingsvergunning gepubliceerd. Hierop kon binnen een periode van 6 weken na 12 
juli 2019 beroep worden aangetekend tegen dit besluit. Er zijn 3 beroepschriften aangetekend in deze 
periode. Tevens is er uitstel verleend om aanvullende gegevens naar aanleiding van deze 
beroepschriften  aan te leveren. Deze periode is inmiddels verstreken.  

Gemeente Beuningen is op dit moment aan zet om naar aanleiding van deze beroepschriften een 
verweerschrift op te stellen. Hierna zal door RvS een zitting worden ingepland en volgt in principe uiterlijk 
24 februari 2020 een onherroepelijke uitspraak. 
 

4  Stand van zaken 
Terreininrichting 
Hans van der Putten licht op hoofdlijnen de stand van zaken met betrekking tot de terreininrichting toe. Er 
is een start gemaakt met de grondwerkzaamheden aan de nieuwe A-watergang, de stuw en de afzet van 
de bovengrond. In het 1e kwartaal van 2020 zal worden gestart met de heiwerkzaamheden. De verhuizing 
van de klasseerinstallatie zal starten in april 2020 en duurt naar verwachting tot juli 2020. Het startgat 
voor de zandzuiger is inmiddels gegraven. 
 
De eerste fase van de nulopnames (Zuidzijde Beuningse plas) is geheel uitgevoerd en de 2e fase 
(woningen ten noorden van Beuningse Plas) wordt vóór de start van de heiwerkzaamheden afgerond. 
Tevens zijn er aan de zuidzijde extra peilbuizen aangebracht en grondmonsters uitgevoerd voor de 
monitoring van de grondwaterstand en zettingen.  
 
Harry Golsteyn vraagt naar de kritische grondwaterstand. Arcadis is in opdracht van gemeente 
Beuningen bezig met een rapportage voor het bepalen van deze kritische grondwaterstand. Zodra dit 
rapport definitief is, zal dit met de leden van de klankbordgroep worden gedeeld.  
 
Boskalis ondervindt momenteel diverse problemen in het kader van stikstof en PFAS wetgeving. Stikstof 
is op dit moment een veelbesproken issue in de media. Ook de onzekerheid qua PFAS heeft gevolgen 
voor de voortgang van het werk. Gert van Roetselaar van ARN licht kort toe wat PFAS is.  
 
PFAS is een verzamelnaam van schadelijke stoffen die staat voor Poly- en perFluor Alkyl Stoffen. Deze 
stoffen zijn onder andere  toegepast in producten met waterafstotende eigenschappen en anti-
aanbaklagen. Door lozingen en verspreidingen via de lucht zijn de stoffen inmiddels wijdverspreid in de 
omgeving. Toepassing of transport van grond wordt door aanwezigheid van PFAS beperkt.  
 

5  Rondvraag 
- Harry Golsteyn vraagt om de kritische grondwaterstand als actiepunt in dit verslag op te nemen. 

Boskalis is van mening dat dit geen actiepunt is voor deze klankbordgroep, maar dat de actie wel 
degelijk voldoende aandacht krijgt en voor de start is afgerond.  



 
- Harry vraagt naar het werkplan van 2020. Dit wordt voor het einde van dit jaar afgerond en 

verstuurd. 
- Harry vraagt hoe het zit met de activiteiten bij Daanen. De afzet van het materiaal uit de 

Beuningse plas kan binnen de huidige vergunning van Daanen plaatsvinden. 
- Corry Burgers geeft aan dat er ter plaatse van Jonkerstraat 42 B “peilstokken” door gemeente 

Beuningen zijn geplaatst en hierdoor het particulier onderhoud wordt beperkt. Jan van Rooijen 
checkt wat dit is en door wie dit is geplaatst.     Actie JRO 12.1 

- Corry Burgers vraagt zich af waarom er niemand van de oostzijde van de Jonkerstraat in deze 
klankborgroep betrokken is. Jan van Rooijen geeft aan dat er contact is met familie Zeeman en 
Morsinck. Jan van Rooijen en Hans van der Putten zullen beoordelen of een uitbreiding van de 
klankbordgroep noodzakelijk is.      Actie JRO/HPU 12.2 

- Lidwine Romviel vraagt zich af hoe het zit met het onderhoud van de noordwestzijde van de 
plas? Jan van Rooijen checkt het maaibeleid.     Actie JRO 12.3  

- Annelies Roering vraagt zich af hoe ze in de toekomst geïnformeerd gaat worden. Boskalis zal 
een voorstel doen in overleg met gemeente Beuningen hoe belangrijke activiteiten en planning 
worden gecommuniceerd.       Actie RKU 12.4 

- Willeke Wijers geeft aan nog steeds overlast te ondervinden van crossmotoren op de geluidswal. 
Cor van Dam adviseert om hiervoor de wijkagent te benaderen.   Actie WWI 12.5 

- Henry van den Boogaard spreekt zijn zorgen uit over de veiligheid ter plaatse van de kruising 
Hogelandseweg en de Pieckelaan tijdens de afvoer van de bovengrond, ook in relatie tot de 
toekomstige afvoer van het zand. Hans van der Putten heeft in april 2019 een overzicht verstrekt 
met het aantal vrachtautobewegingen tijdens de afvoer van de bovengrond. Ook in de afgelopen 
periode (aug-okt 2019) is bovengrond afgevoerd met meer transportbewegingen dan tijdens de 
zandwinning zullen gaan plaatsvinden. Hans van der Putten geeft aan dat in deze periode geen 
klachten zijn ontvangen, Adri Kuijer beaamt dit. 

- Annelies Roering trekt het geluidsrapport in twijfel dat onderdeel uitmaakt van de vergunning. 
Hans van der Putten geeft aan dat het geluidsrapport volledig volgens de richtlijnen is opgesteld 
en voldoet aan de wetgeving. Om onvrede of onduidelijkheden weg te nemen, verzoekt Hans aan 
Annelies een afspraak te maken om samen met haar adviseur de inhoud en uitgangspunten te 
bespreken.         Actie ARO 12.6  

 

6  Sluiting 
Hans sluit de vergadering en nodigt iedereen uit voor de volgende vergadering op 7 april 2020 
om 17:30 uur. 

  



 

 Actielijst 
10-6 Terugkoppeling verbod paarden en honden in water 

 

MDI Loopt 

11-2 Actualiseren type watergangen en toelichten welk onderhoud per type wordt 

gehanteerd 

MDI Loopt 

11-3 Toesturen landschappelijke inpassing 

 

HPU Gereed 

12-1 Check “peilstokken” ter plaatse van Jonkerstraat 42B 

 

JRO Loopt 

12-2 Beoordelen noodzaak uitbreiding KBG HPU/JRO Loopt 

 

12-3 Terugkoppelen maaibeleid gemeente Beuningen JRO Loopt 

 

12-4 Voorstel communicatie toekomstige belangrijke activiteiten en planning  RKU Loopt 

 

12-5 Benaderen wijkagent mbt overlast crossmotoren WWI Loopt 

 

12-6 Afspraak maken tussen geluidsdeskundigen  

 

ARO Loopt 

    

 


